

ISSN 1672-7169
CN 11-5188/N

华北科技学院学报

JOURNAL OF NORTH CHINA INSTITUTE OF
SCIENCE AND TECHNOLOGY

第18卷 第6期
Vol. 18 No. 6

2021 6
北京东燕郊

中国期刊网(CNKI)全文收录期刊
中国学术期刊综合评价数据库来源期刊
万方数据——数字化期刊群入网期刊
中国核心期刊(遴选)数据库期刊

万方数据

华北科技学院学报

第十八卷 第六期

(总第九十四期)

二〇二一年第六期

JOURNAL OF NORTH CHINA INSTITUTE OF SCIENCE AND TECHNOLOGY

Dec. 2021

Vol. 18 No. 6

(Dec. No. 94)

- Research status and development trend of mine ventilation network
solution ZHANG Jinggong, HE Xin, WANG Qingyan(1)
- Study on the optimization of return air system of west No. 10 mining area in Yaoqiao coal
mine LI Xiangzheng(9)
- Study on prevention and control of residual coal's spontaneous combustion in shallow and deep
fully mechanized caving working face LI Gengchuan(16)
- Experimental study on the influence of temperature and moisture on oxygen absorption of
long flame coal WANG Yuhuai, QU Yanyang, XIA Huange, et al. (21)
- Extraction of forest burned area using SAVI based on
Sentinel-2 ZHAO Yahong, JIANG Peihua, LI Jiahui, HAO Yanjin(27)
- Research on a new optical fiber CAN controller communication
system GUO Haibing, ZHANG Quanzhu, DENG Yonghong(35)
- Liquefaction characteristics of saturated gravelly soils under isostrain cyclic
loading XING Mingyuan, ZHAO Shaofei(43)
- Discussion and research on the risk assessment method of geological disasters in the engineering construction
of the old goaf in Tongchuan, Weibei ZHANG Wei, ZHAO Lihui, CHEN Yongheng, et al. (50)
- Influence of pipeline construction on the stability of bridge pile foundation based on the simulation
of Midas GTS WANG Chao(55)
- Research on clean energy substitution and CO₂ dioxide emission in existing urban residential
areas based on LEAP model CHEN Wei, LI Qiong(60)
- Modal analysis of oil pipeline under fluid-solid coupling based on
ANSYS-Workbench LI Qing, CHEN Weihua, ZHANG Weijie, et al. (65)
- Research on the method of emergency labeling based on BERT WANG Dezhi, CHEN Jingyao(74)
- Analysis of critical success factors of subway project construction safety
management LIU Meng, HAN Xiaowei, CUI Caiyun(83)
- On the modernization of airline safety governance; an analysis of
Kunming airlines YANG Kejiao, SUN Jia(93)
- Comprehensive evaluation and analysis of development orientation of emergency technology and
management specialty SI Junhong, ZHAO Shuqi, CHEN Yuexia, LI Ang(99)
- Research on improving graduation project quality of application-oriented university to boost emergency
talent training KONG Xiangrui, WU Jinshun, PAN Song, DONG Ruifen(105)
- Construction of teachers in the preparatory period of emergency management
discipline WANG Yueping, MA Shangquan, BAI Shupeng(110)
- On the postgraduate safety education and management in universities under
the new situation WEN Xue, LI Qifang, WANG Hong(115)

目 次

矿井通风网络解算研究现状与发展趋势 张景钢,何 鑫,王清焱(1)

姚桥煤矿西十采区回风系统优化研究 李向征(9)

浅埋深综放工作面遗煤自燃防治研究 李更川(16)

温度和水分对长焰煤吸氧量影响实验
研究 王玉怀,屈艳阳,夏欢阁,徐广荣,李更川,高 嵩,董佳瑶(21)

基于 Sentinel-2 影像的 SAVI 快速过火区面积
提取 赵亚红,江培华,李佳慧,郝延锦(27)

一种新型光纤 CAN 控制器通信系统研究 郭海兵,张全柱,邓永红(35)

等应变循环加载下饱和含砾砂土的液化特性 邢明源,赵少飞(43)

渭北铜川老采空区工程建设地质灾害危险性评估方法探讨与
研究 张 维,赵刘会,陈永恒,王 鑫,王育强,李 伟(50)

基于 Midas GTS 模拟管线施工对桥梁桩基稳定性的影响 王 超(55)

基于 LEAP 模型的既有城镇住区清洁能源替代及
二氧化碳排放研究 陈 纬,李 琼(60)

基于 ANSYS-Workbench 的流固耦合作用下输油管道模态
分析 李 青,陈为化,张伟杰,张 敏,魏子杰(65)

基于 BERT 的社交网络媒体突发事件标注方法研究 王德志,陈靖耀(74)

地铁项目施工安全管理关键成功因素分析 柳 萌,韩小威,崔彩云(83)

航空公司安全治理现代化:昆航为例的分析 杨克皎,孙 佳(93)

应急技术与专业发展定位综合评价分析 司俊鸿,赵书奇,陈月霞,李 昂(99)

提升应用型高等院校毕业设计质量助推应急人才
培养 孔祥蕊,吴金顺,潘 嵩,董瑞芬(105)

应急管理学科筹建期教师队伍建设研究 王悦平,马尚权,白书鹏(110)

新形势下高校研究生安全教育管理工作探析 文 学,李齐方,王 洪(115)